

## 美國《外國帳戶稅務合規法案》身份聲明暨個人資料申報同意書

致：大豐銀行股份有限公司

姓名：_____		
證件類別(號碼)：_____ ( _____ )		
出生地：_____		
美國納稅人身份號碼(TIN)：_____		
請於下列每一問題的適當地方加上“√”		
	是	不是
1. 你是否美國居民？	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
2. 你是否美國公民？	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

本人證實上述資料屬真實、正確及完整。

本人同意，為執行美國《外國帳戶稅務合規法案》(“FATCA”)之目的，大豐銀行股份有限公司可向美國國家稅務局(“IRS”)披露本人的美國納稅人身份號碼(TIN)、本人的個人身份資料、本人銀行戶口的有關資料及本人提供及留存於大豐銀行股份有限公司的任何資料，以確立本人於有關司法管轄區的稅務責任。

本人同意並承諾如提供給大豐銀行股份有限公司的資料有任何改變，本人會於 30 個日曆日內通知大豐銀行股份有限公司。

(按證件式樣簽署)

日期：

**Certificate of Foreign Account Tax Compliance Act (“FATCA”) Status and consent for  
Personal Information Reporting**

To: Tai Fung Bank Limited

Name : _____		
ID Type(Number) : _____ ( _____ )		
Country of birth : _____		
U.S. Taxpayer Identification Number(TIN) : _____		
Please put a “√” where applicable for each of the following questions		
	Yes	No
1. Are you a U.S Resident?	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
2. Are you a U.S Citizen?	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

I hereby confirm that the information given above is true, correct and complete.

I hereby agree that, for the purpose of implementing the Foreign Account Tax Compliance Act (“FATCA”) of the United States of America, Tai Fung Bank Limited may disclose to U.S. Internal Revenue Service (“IRS”) my U.S. Taxpayer Identification Number(TIN), my personal identification data, information of my bank account, and all the information that I provided and retained in Tai Fung Bank Limited, in order to establish my tax liabilities in the relevant jurisdiction.

I agree and undertake to notify Tai Fung Bank Limited within 30 calendar days of any changes to the information which I have provided to Tai Fung Bank Limited.

(ID Signature)

Date :